

Date: 5/August/2026

التاريخ: 5/ أغسطس / 2026

Disclosure and Compliance Section
Abu Dhabi Securities Exchange
Abu Dhabi- UAE

السادة / قسم الإفصاح والإمتثال المحترمين
سوق أبو ظبي للأوراق المالية
أبو ظبي - الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Update to the Company's Disclosure Dated 1 June 2026 Regarding Certain Legal Actions Taken by the Company in Relation to the Pledges over Shares in Goldilocks Investment Company Limited ("Goldilocks")

الموضوع: تحديث على إفصاح الشركة الصادر بتاريخ 1 يونيو 2026 بشأن بعض الإجراءات القانونية التي اتخذتها الشركة والمتعلقة بالرهونات على أسهم شركة جولديلوكس إنفستمنت كومباني ليميتد ("جولديلوكس")

With reference to the above subject, and some inquiries received in relation to the same subject matter, the Company wishes to provide the following further clarificatory disclosure:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وبعض الإستفسارات الواردة في ذات الموضوع، تود الشركة إصدار التوضيح الإضافي التالي:

The legal action initiated by the Company against certain former members of the Board of Directors in relation to the transaction through which the Company acquired shares in Goldilocks Investment Company Limited, some of which shares were subject to a pledge or pledges, remains under review before the respected Public Prosecution in Abu Dhabi.

لا تزال الإجراءات القانونية التي اتخذتها الشركة بحق بعض أعضاء مجلس الإدارة السابقين فيما يتعلق بالصفقة التي استحوذت الشركة بموجبها على أسهم في شركة جولديلوكس إنفستمنت كومباني ليميتد، والتي كانت بعض تلك الأسهم محل رهن أو رهونات، قيد المراجعة أمام النيابة العامة الموقرة في أبوظبي.

This disclosure relates to the same facts and circumstances referred to in the Company's previous disclosure and is made solely to provide the market with an update on the current procedural status of the matter.

ويتعلق هذا الإفصاح بذات الوقائع والظروف المشار إليها في إفصاح الشركة السابق، ويأتي فقط لتزويد السوق بتحديث بشأن الحالة الإجرائية الراهنة للموضوع.

Best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،



محمد البزاية
Mohammad Al Bazaieh
أمين سر مجلس الإدارة
Corporate/ Board Secretary